
                                                               Z Á P I S N I C A 

 

                       zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  30.04.2020 

                                                v zasadačke Obecného úradu v Lechnici.   

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia: 1. Otvorenie zasadnutia. 

                    2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

                      3. Schválenie návrhu programu zasadnutia. 

                      4. Prerokovanie prijatia Municipálneho úveru 

                      5. Prerokovanie majetkoprávneho vysporiadania pozemku – žiadosť p. Navalaného st. 

                      6. Prerokovanie opatrení v súvislosti s aktuálnou situáciou 

         7. Prerokovanie platu starostu obce 

         8. Správa komisie na ochranu verejného záujmu 

         9. Infoblok  

                              10. Uznesenie 

                              11. Záver 

 

                                

1.Zasadnutie otvoril starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov. Vzhľadom na prítomnosť všetkých  

poslancov, skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

2. Za zapisovateľa zápisnice bol určený p. Jozef Musala, za overovateľov p. Renáta Nedoroščíková a  

p. František Danielčak. 

 

3. Starosta obce prečítal návrh programu dnešného zasadnutia a vyzval poslancov, či majú nejaké pripomienky k 

programu, či chcú niečo doplniť. Keďže nikto z poslancov nedal žiaden návrh, starosta pristúpil k hlasovaniu 

programu zasadnutia OZ.                  

 

Návrh uznesenia č.7/2020: Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh programu zasadnutia OZ.   

                

HLASOVANIE:  ZA :  4    p. Danielčak   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Navalaný 

                                            p. Nedoroščíková 

    

 

 

4. Prerokovanie prijatia Municipálneho úveru. 

Starosta informoval poslancov o tom, že tak ako bolo predbežne prerokované na predošlom zastupiteľstve, 

nepredlžili sme kontokorentný úver v OTP Banke. Podľa dohody by sme mohli na rezervu resp. prípadné budúce 

investície prijať municipálny úver. Starosta ďalej informoval, že dňa 28.4.2020 dostal z Prima Banky informáciu 

o úprave predschváleného limitu z 57 000 € na cca 55 800 €. Dodal, že ide predovšetkým o to, že v budúcom roku 

sa bude prihliadať na príjmy z tohto roka a tie budú výrazne nižšie ako v roku 2019, čo môže mať za následok 

výrazne nižší úverový rámec. Starosta navrhol schváliť prijatie municipálneho úveru vo výške 55 000 €. Poslanci 

nemali k návrhu starostu žiadne pripomienky a tak bolo zahájené hlasovanie.  

 

 

Návrh uznesenia 8/2020: Obecné zastupiteľstvo v Lechnici podľa príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v platnom znení schvaľuje prijatie úveru vo výške 55 000,- EUR, ktorý poskytne Prima 

banka Slovensko, a.s., so sídlom: Hodžova 11, 010 11 Žilina, Slovenská republika, IČO: 31 575 951, IČ DPH: 

SK2020372541, zapísaná v Obchodnom registri Okresného súdu v Žiline, Oddiel: Sa, Vložka číslo: 148/L (ďalej 

len „banka“) na financovanie prevádzkových a kapitálových výdavkov,  za podmienok dojednaných v príslušnej 

úverovej zmluve. 

 

 



HLASOVANIE:  ZA :  4   p. Danielčak   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Navalaný 

                                            p. Nedoroščíková 

        

 

5. Prerokovanie majetkoprávneho vysporiadania pozemkov – žiadosť p. Navalaného. 
Starosta informoval poslancov, že podľa pokynov z posledného zastupiteľstva nechal p. Navalaný vypracovať 

geometrický plán, na základe ktorého sa po odsúhlasení predaja odčlení od parc. reg. „C“ č. 91/1 17 m2 a od parc. 

reg. „C“ č. 91/3 sa odčlení 15 m2. Navrhnutá a zverejnená cena je 20 €/m2. Vzhľadom na to, že tieto časti parciel 

sú zastavané stavbami žiadateľa – p. Navalaného ide o prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle §9a ods. 8 písm. 

b) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí. Starosta predložil poslancom overený geometrický plán. Zároveň 

informoval poslancov o tom, že prípad osobitného zreteľa spočíva v zastavaní predmetných častí parciel stavbami 

žiadateľa p. Navalaného. Nikto z poslancov nemal výhrady a tak starosta pristúpil k návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie 9/2020: Obecné zastupiteľstvo v súlade s ustanovením §9a ods. 5 a §9a ods. 8 písm e) 

Zákona SNR 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov súhlasí s predajom majetku obce z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa. Ide o predaj 17-ich m2 z parcely č. KNC 91/1 – záhrady vo výmere 888 m2 

a predaj 15-ich m2 z parcely č. KNC 91/3 záhrady vo výmere 17 m2, na základe geometrického plánu č. 9/2020 

vypracovaného Ing. Furcoňom zo dňa 30.3.2020, autorizačne overeného Ing. Vladimírom Kupčom dňa 1.4.2020 

a úradne overeného Ing. Ivetou Kapolkovou dňa 7.4.2020 pod číslom G1 234/20, ktoré sú zapísané na LV 1 v k.ú. 

Lechnica za cenu 20 € za 1 m2, v celkovej cene 640 € pre kupujúceho Jána Navalaného st., bytom Lechnica 29, 

059 06 

 

HLASOVANIE:  ZA :  3   p. Danielčak     PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 p. Navalaný 

                                           p. Grivalský 

                                           p. Nedoroščíková 

         

 

 

6. Prerokovanie opatrení súvisiacich s aktuálnou situáciou 

Starosta informoval poslancov obecného zastupiteľstva o aktuálnych opatreniach súvisiacich predovšetkým s: 

a) úmrtím pracovníčky 

b) šírením koronavírusu a výpadkom financií v príjmovej časti 

AD a) K úmrtiu pracovníčky starosta uviedol, že nastal dosť vážny problém, nakoľko je nutné spracovávať 

registratúru, dane, mzdy, prenesený výkon štátnej správy, evidenciu obyvateľstva, výkazníctvo atď. v apríli 

oslovil niekoľko možných posíl –  z čoho mu najlepšie vyšla p. Kostková, ktorá pracuje na Osturni. Predbežne 

sme sa s p. Kostkovou dohodli na tom, že nám pomôže do konca júna 2020. P. Kostková si vyžiadala odmenu 

300 €/mesačne (brutto).  Pomoc je však viac – menej v kontrole a evidencii už zúčtovaných dokladov do 

rozpočtových a účtovných programov. P. Kostková zároveň pripraví záverečný účet obce a naviguje starostu 

v účtovníckych, výkaznickych a ďalších povinnostiach. Zatiaľ chodí raz týždenne na cca 4 hodiny. Tým ale je 

všetka ostatná práca na starostovi. Starosta ďalej uviedol, že vzniknutú situáciu rieši operatívne a napr. 

upratovanie obecného úradu necháva na svoju manželku – tá chodí upratovať obecný úrad každý týždeň 

bezodplatne. 

AD b) k tomuto bodu starosta uviedol, že vzhľadom na výpadok príjmov z dôvodu výpadku dane z príjmov 

fyzických osôb a dane z ubytovania nevidí v súčasnej dobe priestor na vytvorenie pracovného miesta na plný 

úväzok. V súčasnej situácii – keď nevieme aký bude ekonomicky vývoj má starosta za to, že po čiastočnom 

úväzku p. Kostkovej a čiastočnom zvýšení platu starostu, by sme mohli v súčasnom režime prežiť min. 2 mesiace, 

kým sa situácia ustáli a tiež keď budeme vidieť novú prognózu príjmov.  

 

Návrh na uznesenie 10/2020: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie opatrenia súvisiace s aktuálnou situáciou. 

 

HLASOVANIE:  ZA :  4  p. Danielčak    PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

                                          p. Grivalský 

                                          p. Navalaný 

                                          p. Nedoroščíková        

 



 

7. Prerokovanie platu starostu obce 

V súvislosti s predchádzajúcim bodom bola prerokovaná výška platu starostu vzhľadom na enormný nárast práce, 

ktorú musí zabezpečiť z dôvodu úmrtia pracovníčky. Poslanci sa opýtali starostu či má nejakú predstavu 

o navýšení, na čo starosta uviedol, že v súčasnej krízovej dobe by bol ochotný dočasne robiť túto prácu za 15 – 20 

%-ný príplatok s súčasnému platu (ktorý bol uznesením č. 6 na ustanovujúcom zastupiteľstve v roku 2018 

navýšený o 10 %). Keďže by sa novým uznesením o navýšení zrušilo navýšenie základného platu starostu 

schválené v roku 2018 išlo by o navýšenie o 25 – 30 %. Starosta vyzval poslancov, aby sa k tomu vyjadrili: 

p. Navalaný – už som dosť počúval od ľudí v súvislosti s územným plánom, mám teraz počúvať aj to, že sme 

starostovi zvýšili plat v súčasnej situácii? 

p. Grivalský – toto nie je bežná situácia kedy tu máme pracovníčku aj starostu. Ja osobne vidím keď vstanem ráno 

starosta už je v práci. A večer keď sa hrám s deťmi na dvore tak je starosta ešte stále v práci. Za posledný mesiac 

je vidieť rapídny nárast času, ktorý musí stráviť v práci oproti bežným úkonom. Aj zvýšenie platu je obhájiteľné 

v takomto prípade 

starosta k p. Navalanému – v tejto situácii je to paradox, že navýšenie platu pre starostu nie je pre obec 

výdavkom, ale naopak úsporou, keďže navýšenie súvisí s ušetrením pracovnej sily. Pri navýšení platu starostu 

o 20% k súčasnému platu (30 % celkovo) a úhrade odmeny p. Kostkovej vie obec ušetriť mesačne cca 640 €. Pri 

navýšení platu starostu o 15% k súčasnému platu (25 % celkovo) a úhrade odmeny p. Kostkovej vie obec ušetriť 

mesačne cca 760 € oproti stavu keď tu bol starosta s pracovníčkou na plný úväzok. 

p. Nedoroščíková – je to nepomer keď starosta za tu istú prácu, ktorú robila pracovníčka má dostať oveľa menej 

zaplatené, keďže p. Kostková chodí len účtovať. 

p. Danielčak – Navrhujem zvýšenie o 15% k súčasnému platu (celkovo 25%) 

p. Navalaný – nebolo by aj pre starostu lepšie zamestnať tu nejakú pracovnú silu 

starosta – určite by bolo dobré zamestnať niekoho, no v súčasnej dobe je nezmysel brať niekoho na plný úväzok 

s tým, že keď o mesiac, alebo dva sa situácia zhorší tak mu budem krátiť plat. Zároveň potrebujem hotového 

človeka, ktorý ovláda podvojné účtovníctvo a ideálne samosprávne účtovníctvo. 

p. Navalaný – ale veď by sa mohol aj niekto zaučiť 

p. Danielčak – zaučenie trvá tiež určitú dobu a treba platiť aj toho čo sa zaúča aj toho, ktorý zaučuje, treba chodiť 

po školeniach ako napr. moja nevesta tiež pravidelne musí chodiť na školenia a iné to je keď to niekto robí 10 či 

viac rokov ako keď niekto príde úplne nový 

p. Navalaný – A čo tak zamestnať tu p. Oravcovú z Červeného Kláštora, ale bolo by potrebné opýtať sa starostu 

Štefana Džurného 

starosta – po prvé Viera Oravcová robí v Č. Kláštore na plný úväzok, a po druhé v prvom rade by sme sa mali na 

to opýtať jej či by vôbec bola ochotná sem ísť robiť nie starostu.  

p. Nedoroščíková – Ale Viera Oravcová by tu tiež bola len povedzme poobede keď skončí vo svojej práci a aká je 

to pomoc, keď starosta tu je cez deň a potrebuje niekde ísť a pod. 

p. Grivalský – tu by bol vhodný niekto, kto by napr. šiel robiť na polovičný úväzok a v prípade priaznivej 

finančnej situácie by sme mu mohli dať plný úväzok 

starosta – súhlasím s názorom p. Grivalského. Zároveň však musíme hľadať „hotového“ človeka. Ja nemôžem 

predsa prijať niekoho, kto neovláda ani základy účtovníctva.  

p. Navalaný – nemáme niekoho v obci kto by to ovládal? 

Starosta – ja som sa už informoval medzi účtovníčkami v Zamagurí, pričom som dostal tip na p. Kronovú zo Sp. 

St. Vsi avšak z rodinných dôvodov by mohla len do septembra. 

p. Nedoroščíková – treba myslieť aj na to, že keď budeme niekoho pár mesiacov zaúčať a on sa potom rozhodne, 

že to robiť nebude tak to budú zbytočne vyhodené peniaze 

p. Danielčak – súhlasím s p. Neodoroščíkovou a ako som hovoril to sú neustále školenia  

p. Navalaný – a čo p. Furcoňová zo Spišských Hanušoviec? 

p. Grivalský – zase je to pracovníčka ktorá má svoju prácu na plný úväzok a keď po ustálení situácie budeme 

chcieť, aby nastúpila na plný úväzok, tak zase budeme hľadať niekoho iného. Ale odbehli sme od témy. Ja 

navrhujem zvýšiť plat starostu o 20% k súčasnému platu (celkovo 30 %). Veď mesiac to už starosta ťahá na úkor 

svojho voľného času a rodiny zadarmo. 

p. Nedoroščíková – Som za zvýšenie platu o 20 % k súčasnému platu (celkovo 30 %). A zároveň uviedla, že by 

rada videla človeka, ktorý by to všetko robil nad rámec svojich povinností a za takúto sumu. 

p. Navalný – Som za zvýšenie platu o 15% k súčasnému platu (celkovo 25%) 

p. Danielčak – už som uviedol, že som za zvýšenie platu starostu o 15% k súčasnému platu 

p. Grivalský – keďže je to dva a dva názory, urobme kompromis a zvýšime plat starostu o 17,5 % k súčasnému 

platu (celkovo 27,5%). Tak či tak sa ten plat dá kedykoľvek upraviť. 



p. Danielčak – na ktoromkoľvek zastupiteľstve môžeme túto tému otvoriť. 

 

Návrh na uznesenie 11/2020: Obecné zastupiteľstvo v zmysle §4, ods. 2, Zákona NR SR č. 253/1994 Z.z. 

o právnom postavení a platových pomerov starostov obcí a primátorov miest  v znení neskorších predpisov, 

s účinnosťou od 1.5.2020 schvaľuje starostovi obce Lechnica Jozefovi Musalovi 27,5 %-né navýšenie základného 

platu uvedeného v §4 ods. 1 toho istého zákona. Prijatím tohto uznesenia sa ruší uznesenie č. 6 prijaté dňa 

30.11.2018 na ustanovujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

 

HLASOVANIE:  ZA :  3  p. Danielčak          PROTI:  0                 ZDRŽAL SA: 1 p. Nedoroščíková  

                                        p. Grivalský 

       p. Navalaný 

         

        

8. Správa komisie na ochranu verejného záujmu 

p.František Danielčak ako predseda komisie na ochranu verejného záujmu skonštatoval, že starosta obce si splnil 

zákonom stanovenú povinnosť o podaní oznámenia a predložení daňového priznania v zákonom stanovenej 

lehote. Zároveň upozornil starostu, že v priznaní neuviedol vlastníctvo osobného automobilu.  

Starosta – osobný automobil AUDI A6, ktorý vlastním a využívam aj na obecné účely má hodnotu cca 2-3 000 € 

keďže je to 16 ročné auto a má najazdených takmer 400 000 km. Je to hnuteľný majetok, ktorý nemá hodnotu 

viac ako 30 – násobok minimálnej mzdy. Taktiež v priznaní nemám uvedené úvery, ktoré nepresahujú 30 – 

násobok minimálnej mzdy.  

 

Návrh na uznesenie 12/2020: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu komisie na ochranu verejného 

záujmu a konštatuje, že starosta obce Jozef Musala si splnil zákonom stanovenú povinnosť o podaní oznámenia 

v zmysle ústavného zákona 357/2004 o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

v zákonom stanovenej lehote. 

 

HLASOVANIE:  ZA :  4   p. Danielčak   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Navalaný 

                                            p. Nedoroščíková 

         

 

9. Infoblok 
Starosta na žiadosť p. Nedoroščíkovej odvolal z funkcie zástupkyne starostu obce Renátu Nedoroščíkovú a 

zastupovaním starostu obce poveril p. Františka Danielčaka. 

Informoval poslancov obecného zastupiteľstva o stave financií, o podaných žiadostiach o dotácie, 

o prebiehajúcich a plánovaných aktivitách a projektoch, o majetko-právnych prevodoch, o zrušení podujatí. 

 

10. Uznesenie je prílohou každého prerokovaného bodu. 

 

11. Záver 

Ďakujem za účasť. Ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva bude v priebehu júna 2020. 

Zapísané dňa 30.04.2020 

 

 

Zapisovateľ: Jozef Musala 

 

 

Overovatelia:  Renáta Nedoroščíková                                      …................................. 

 

  František Danielčak                                    …................................. 

 


